
Protokół Nr XLVII / 2006
Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego

odbytej w dniu  27 września  2006 roku
w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego

w Wągrowcu

Sesję  rozpoczęto  27  września  2006  roku  o  godzinie  16.00,  zakończono 
o godzinie  19.30.

Obrady XLVII Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego otworzył Przewodniczący 
Rady Pan Andrzej Bielecki, który powitał radnych   i zaproszonych gości. 

Obrady sesji  rozpoczęto w 15 osobowym składzie radnych na ogólny stan 18, 
co  stanowiło  kworum,  przy  którym  Rada  mogła  obradować  i  podejmować 
uchwały./  nieobecni  radni  Irena  Wojewódzka-Kucz,  Krzysztof  Migasiewicz, 
Marceli Marzyński/.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu.

Protokół XLVI sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 26 lipca  2006 roku 
został przyjęty jednogłośnie.

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Bielecki odczytał porządek obrad 
XLVII Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 

Na podstawie § 18 ust.  6 Statutu Powiatu Wągrowieckiego oraz § 16 ust.  2 
Regulaminu Rady Powiatu Wągrowieckiego   wnoszę   o zmianę w porządku 
obrad XLVII Sesji Rady Powiatu   i proponuję dodać :
pkt  16  w  następującym brzmieniu: 
„  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  NR  XLVI  /245/2006  Rady 
Powiatu  Wągrowieckiego  z  dnia  26  lipca  2005  roku  w  sprawie  przyjęcia 
„Regulaminu  przyznawania  i  przekazywania  w  roku  szkolnym  2006/2007 
stypendiów  na  wyrównywanie  szans  edukacyjnych  dla  uczniów  szkół 
ponadgimnazjalnych  umożliwiających  uzyskanie  świadectwa  dojrzałości 
w Powiecie Wągrowieckim” oraz „Regulaminu przyznawania i przekazywania 
stypendiów  na  wyrównywanie  szans  edukacyjnych  w  roku  akademickim 
2006/2007  dla  studentów  zameldowanych  na  stałe  na  terenie  Powiatu 
Wągrowieckiego”.   

oraz pkt  17  w  następującym brzmieniu: 
„ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadania 
z zakresu administracji rządowej”.



Pozostałe  pkt  porządku  XLVII  Sesji  Rady  Powiatu  otrzymują  kolejno 
następujące po sobie   numery; 18,19,20.
 
Rada Powiatu w wyniku głosowania , jednogłośnie /15 za/ przyjęła następujący 
porządek  obrad:

1. Sprawy regulaminowe:
1.1otwarcie sesji,
1.2stwierdzenie kworum,
1.3 przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

2. Zgłaszanie uwag i poprawek do porządku obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami.
5. Informacja Starosty o wykonaniu uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu.
6. Informacja Przewodniczących Komisji Stałych  o pracy  między 
     posiedzeniami. 
7. Przyjęcie informacji o funkcjonowaniu i realizacji zadań przez Powiatowy 

Zarząd Dróg w Wągrowcu.
8. Przyjęcie  sprawozdania  Zarządu  Powiatu  z  wykonania  budżetu  powiatu 

i realizacji zadań rzeczowych za I półrocze 2006 roku.
9. Przyjęcie informacji o stanie szkół ponadgimnazjalnych po rozpoczęciu roku 

szkolnego 2006/2007. 
10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  utworzenia  Technikum  w  Damasławku 

i  włączenia  go  do  Zespołu  Szkół  Powszechnych  im.  Pierwszych  Piastów 
w Damasławku.

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XLI  /216/2006  Rady 
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 29 marca 2006 roku w sprawie określenia 
rodzaju  zadań i  wysokości  środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na te zadania w 2006 roku.

12.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania 
finansowego za 2005 rok Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu.

13.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XVII  /76/  2004  Rady 
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 marca 2004 roku w sprawie ustalenia 
Wieloletniego  Planu  Inwestycyjnego  Powiatu  Wągrowieckiego  na  lata 
2004-2009.

14.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII /207/2005 Rady 
Powiatu  Wągrowieckiego  z  dnia  28  grudnia  2005  roku  w  sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2006 rok .

15.Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej- 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały NR XLVI /245/2006 Rady   
      Powiatu Wągrowieckiego z dnia 26 lipca 2005 roku w sprawie przyjęcia   
    „Regulaminu przyznawania i przekazywania w roku szkolnym 2006/2007      
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     stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych dla uczniów szkół 
     ponadgimnazjalnych umożliwiających uzyskanie świadectwa dojrzałości 
     w Powiecie Wągrowieckim” oraz „Regulaminu przyznawania         
     i przekazywania stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych w roku 
     akademickim 2006/2007 dla studentów zameldowanych na stałe na terenie 
     Powiatu Wągrowieckiego”.   
17.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego     
     zadania z zakresu administracji rządowej.
18. Interpelacje i zapytania.
19. Wolne głosy, wnioski  i  oświadczenia radnych.  
20. Zakończenie obrad  XLVII Sesji  Rady Powiatu Wągrowieckiego.

 
Ad.1

Jak wyżej

 Ad.2 i 3

Jak wyżej.

Ad 4

Przewodniczący Rady Andrzej Bielecki poinformował o pracy między sesjami:
- uczestniczył  w  zawodach  Sportowo  -  Pożarniczych 

w Mieścisku,
- wziął udział w posiedzeniu Rady Społecznej SPZOZ w Wągrowcu,
- uczestniczył w posiedzeniach Komisji Stałych Rady Powiatu.

Ad 5

Starosta  Wągrowiecki  –  Józef  Sulikowski  poinformował  radnych  o  pracy 
Zarządu między sesjami Rady Powiatu Wągrowieckiego: 

Rada Powiatu Wągrowieckiego na  XLVI sesji w dniu 26 lipca 2006  roku 
podjęła 4  uchwały.

I. Zarząd Powiatu Wągrowieckiego ustalił sposób ich realizacji:  
Wydział Oświaty  otrzymał do realizacji: 

• Uchwałę Nr XLVI / 245 / 2006 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 
26  lipca  2006  roku  w  sprawie  przyjęcia  „  Regulaminu  przyznawania 
i  przekazywania  w  roku  szkolnym  2006/2007  stypendiów  na 
wyrównywanie  szans  edukacyjnych  dla  uczniów  szkół 
ponadgimnazjalnych umożliwiających uzyskanie świadectwa dojrzałości 
w  Powiecie  Wągrowieckim”   oraz  „  Regulaminu  przyznawania 
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i  przekazywania  stypendiów na  wyrównywanie  szans  edukacyjnych  w 
roku akademickim 2006/2007 dla studentów zameldowanych na stałe na 
terenie Powiatu Wągrowieckiego. Ww. Uchwałę  przesłano do Wydziału 
Prawnego  i  Nadzoru w Poznaniu celem zaopiniowania oraz przesłano 
zainteresowanym jednostkom oświatowym.  

• Uchwałę Nr XLVI / 246 / 2006 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 
26  lipca  2006  roku  w  sprawie  realizacji  przez  Powiat  Wągrowiecki 
projektu w ramach Działania  2.2  Wyrównywanie  szans edukacyjnych 
poprzez  programy  stypendialne-„  stypendia  dla  uczniów  szkół 
ponadgimnazjalnych  w  powiecie  Wągrowieckim”.  Ww.  Uchwałę 
przesłano  do  Wydziału  Prawnego  i  Nadzoru  w  Poznaniu  celem 
zaopiniowania.  

• Uchwałę Nr XLVI / 247 / 2006 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 
26  lipca  2006  roku  w  sprawie  realizacji  przez  Powiat  Wągrowiecki 
projektu w ramach Działania  2.2  Wyrównywanie  szans edukacyjnych 
poprzez  programy  stypendialne-„  Stypendia   unijne  dla  studentów 
Powiatu  Wągrowieckiego”.  Ww.  Uchwałę   przesłano  do  Wydziału 
Prawnego i Nadzoru    w Poznaniu celem zaopiniowania.  

Skarbnik Powiatu otrzymał do realizacji: 
• Uchwałę Nr XLV/ 243 /2006 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 28 

czerwca 2006 roku w sprawie zmiany Uchwały nr XXXVIII /207/ 2005 
Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 28 grudnia 2005 roku w sprawie 
uchwalenia  budżetu  Powiatu  Wągrowieckiego   na  2006  rok.  Ww. 
Uchwałę  przesłano  do  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  celem 
zaopiniowania.

II Zarząd Powiatu w okresie między 26 lipca  , a 19 września  2006 roku 
odbył  9 posiedzeń,  na których  rozpatrzył  następujące zagadnienia:

• Zapoznał  się   ze  sprawozdaniem  z  wykonania  budżetu  Zespołu  Opieki 
Zdrowotnej w Wągrowcu za I półrocze 2006 .

• Rozpatrywał  wnioski o dofinansowanie ze środków Państwowego Funduszu 
Osób Niepełnosprawnych na likwidację barier architektonicznych.

• Pozytywnie  rozpatrzył   pismo  Dyrektora  Młodzieżowego  Ośrodka 
Wychowawczego w Antoniewie o wyrażenie zgody na sprzedaż z wolnej 
ręki samochodu osobowego marki POLONEZ rok. prod. 1990.

• Pozytywnie  rozpatrzył   wniosek  Prezesa  NIELBY  w  sprawie 
zakwaterowania  sportowców   w  Bursie  Szkolnej  nr  1  w  Wągrowcu, 
wyrażając zgodę na zakwaterowanie 2 sportowców w pokoju dwuosobowym 
z odpłatnością po kosztach wynajmu.
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• Wyraził  zgodę Dyrektorowi Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu na 
dokonanie  zmiany  planu  finansowego  PZD  na  2006  rok  na  budowę 
chodników  przy  drogach  powiatowych  oraz  remont  drogi  w  m.  Łekno 
i remont kanalizacji drogi w m. Mokronosy.

• Przeprowadził  rozmowę z kandydatami  na stanowisko dyrektora Zespołu 
Szkół Ponadgimnazjalnych w Gołańczy.

• Zapoznał  się  z  koncepcją  rozbudowy  ścieżek  rowerowych  w  Powiecie 
Wągrowieckim.  Przy  ścisłej  współpracy  z  samorządami  gminnymi  , 
koncepcja  ta będzie ujęta przy składaniu wniosku o modernizację  Puszczy 
Zielonki.

• Zapoznał się z informacją o wysokości  przyznanych środków PFRON na 
realizację programu Wyrównywanie Różnic Między Regionami.

• Zapoznał  się  z  pismem  Urzędu  Marszałkowskiego  Województwa 
Wielkopolskiego   w  sprawie  pozytywnej  opinii   przyjętego  wniosku 
o fundusze strukturalne na projekt „ przebudowy 1,7 km drogi w Wapnie”. 

• Pozytywnie  rozpatrzył  wniosek  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży 
Pożarnej  w  Wągrowcu  o  dofinansowanie  Zawodów  Pożarniczych 
i przeznaczył kwotę 2.000 zł na zakup nagród rzeczowych dla zwycięskich 
drużyn.

• Przyznał  Nagrody  Herbu  Powiatu  Wągrowieckiego  zgłoszonym 
kandydatom.

• Zapoznał się z informacją o przygotowaniach do Dożynek Powiatowych.
• Zapoznał się z analizą wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2006r.
• Pozytywnie  rozpatrzył  wniosek  Dyrektora  Zespołu  Szkół 

Ponadgimnazjalnych nr 1 w Wągrowcu i wyraził zgodę na przeprowadzenie 
postępowania  przetargowego  na  zakup  windy   do  inwestycji  po  nazwą 
„ Winda przyścienna dla osób niepełnosprawnych”.

• Pozytywnie  zaopiniował  kandydatury p. Barbary Plucińskiej-Krajniak na 
stanowisko  Wicedyrektora,  kandydaturę  Ryszarda  Matczyńskiego  na 
stanowisko kierownika kształcenia praktycznego oraz kandydaturę Elżbiety 
Nowak  na kierownika internatu  ZSP w Gołańczy.

• Pozytywnie zaopiniował  kandydaturę p.  Barbary Balcerzak na stanowisko 
wicedyrektora  Specjalnego  Ośrodka  Szkolno-Wychowawczego 
w Wągrowcu.

• Wyraził  zgodę  Dyrektorowi  Powiatowego  Zarządu  Dróg  na  udzielenie 
zamówienia  w  postępowaniu  na  powierzchniowe  utrwalenie  nawierzchni 
dróg  zwiększając  plan  finansowy   o  kwotę  niezbędną  do  realizacji 
zamówienia w wysokości 142.516 zł.

• Zapoznał się z informacją o stanie projektów organizacyjnych szkół .
• Wyraził  zgodę  Dyrektorowi  PZD  w  Wągrowcu  o  dokonanie  zmian 

w planie finansowym na 2006 rok, w związku ze zmniejszeniem dotacji MiG 
Gołańcz dotacji na zadanie przebudowy chodników.
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• Zapoznał  się  z  informacją  w  sprawie  powierzchniowego  utrzymania 
nawierzchni  dróg  przez  Powiatowy  Zarząd  Dróg  w  Wągrowcu  i  zlecił 
Dyrektorowi PZD  realizację zadania.

• Pozytywnie rozpatrzył pismo Wójta Gminy Wągrowiec o pokrycie kosztów 
związanych  z  wyjazdem  reprezentacji  powiatu  na  zawody  sportowo  – 
pożarnicze  w  powiecie  konińskim,  dofinansowując  koszty  wynajmu 
autokaru.

• Pozytywnie  rozpatrzył  wnioski  Dyrektora  ZSP  nr  1  w  Wągrowcu 
i  wyraził zgodę na nauczanie indywidualne 2 uczniów tej szkoły.

• Zapoznał  się   i  określił  III  etapowy  zakres  opracowania  dokumentacji 
technicznej na przebudowę Bursy Szkolnej nr 1 w Wągrowcu.

• Rozpatrzył  wniosek  Dyrektora  PZD w Wągrowcu  o  wyrażenie  zgody  na 
udzielenie zamówienia publicznego w trybie  przetargu  nieograniczonego na 
dostawę soli i usługi sprzętowe.

• Zapoznał  się  z  informacją  o  planowanych  kosztach  eksploatacji  hali 
sportowej w Gołańczy na 2007 rok.

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora ZSP w Gołańczy i wyraził zgodę 
na zakup wyparzacza gastronomicznego do naczyń.

• Pozytywnie rozpatrzył pismo Dyrektora ZSP nr 1 w Wągrowcu  i wyraził 
zgodę na  przeprowadzenie postępowania o zamówienia publiczne powyżej 
6000  euro  dot.  zorganizowania  wycieczki  dla  n-li  w  dniach 
13-15.10.2006r.

• Pozytywnie  rozpatrzył  wniosek  Dyrektora  Poradni  Psychologiczno 
Pedagogicznej  w  Wągrowcu  i  wyraził  zgodę  na  ogłoszenie  przetargu  na 
likwidację  barier  architektonicznych   i  realizację  projektu  Poradnia 
Przyjazdna Osobom Niepełnosprawnym.

• Zapoznał  się  z  materiałami  planistycznymi  zawierającymi  wskaźniki  do 
projektu budżetu na 2007 rok.

• Opiniował materiały na sesję.

W omawianym okresie Zarząd Powiatu podjął następujące uchwały.

• W sprawie zmian w układzie wykonawczym budżetu powiatu na 2006 
rok.

• W  sprawie  użyczenia  części  nieruchomości  stanowiącej  własność 
Powiatu  Wągrowieckiego  części  gruntu  o  pow.  0,5362  ha 
z  nieruchomości  położonej  w  Gołańczy  na  zadanie  inwestycyjne 
pn.”  Zbiornik  Laskownica”  ,  realizowane  przez  Wielkopolski  Zarząd 
Melioracji i Urządzeń Wodnych w Poznaniu.

• W sprawie przedstawienia  informacji  o  przebiegu wykonania   budżetu 
Powiatu Wągrowieckiego za I półrocze 2006 roku.

• W  sprawie  przedstawienia  informacji  o  przebiegu  wykonania  planu 
finansowego  za  I  półrocze  2006  Powiatowej  Biblioteki  Publicznej 
i Zespołu Opieki Zdrowotnej.
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• W  sprawie  powierzenia  stanowiska  dyrektora  Zespołu  Szkół 
Ponadgimnazjalnych im. Karola Libelta w Gołańczy - Panu Bogdanowi 
Koczorowskiemu.

• W sprawie przyznania dodatku funkcyjnego Dyrektorowi Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych im. Karola Libelta w Gołańczy.

• W  sprawie  przedłużenia  powierzenia  stanowiska  Dyrektora  Bursy 
Szkolnej nr 1 w Wągrowcu p. Iwonie Brudz.

Zarząd  Powiatu  między  19  a  27  września   2006  r.,  odbył  1  posiedzenie  ,  
na  którym  rozpatrzył następujące zagadnienia:

• Pozytywnie  rozpatrzył  wniosek  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg 
w Wągrowcu i  wyraził  zgodę  na  zmianę  planu rzeczowo-finansowego 
PZD  na  2006  rok  na  wykonanie  dokumentacji  /  przebudowa 
ul. Składowej w Gołańczy i przebudowa chodników w m. Sławica/.

• Pozytywnie  rozpatrzył  wniosek  Dyrektora  Zespołu  Opieki  Zdrowotnej 
w  Wągrowcu  o  przyznanie  dotacji  na  dofinansowanie  budowy  windy 
w oddziale opieki długoterminowej.

• Przyznał  nagrody  dyrektorom  szkół   i  nauczycielom  z  okazji  Dnia 
Edukacji Narodowej.

• Rozpatrywał  wniosek  Dyrektora  Zespołu  Szkół  Ponadgimnazjalnych 
w  Gołańczy  o  przedłużenie  terminu  naboru  do  klas  pierwszych 
uzupełniającego LO-d i SP-i.

W omawianym okresie Zarząd  Powiatu  podjął  następujące  uchwały :
• W sprawie określenia wysokości stawek czynszu dla lokali użytkowych 

położonych w budynku przychodni przy ul. Kościuszki 53 w Wągrowcu.
• W sprawie  upoważnienia  Pana  Bogdana  Koczorowskigo  -  Dyrektora 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Karola Libelta w Gołańczy do 
reprezentowania  Powiatu  Wągrowieckiego  –  Zespołu  Szkół 
Ponadgimnazjalnych  im.  Karola  Libelta  w  Gołańczy  przed  sądami 
powszechnymi  w  sprawie  z  powództwa  Piotra  Kudaka,  Jarosława 
Kudaka i Macieja Kudaka o zapłatę.

  

Radny Jerzy Piasecki  –  zgłosił  zapytanie   dotyczące podjętej  uchwały przez 
zarząd upoważniającej  dyrektora  ZSP w Gołańczy do reprezentowania  przed 
sądami w sprawie o zapłatę- „ jestem zaniepokojony, bo powiat  jeszcze raz za 
to samo będzie płacić” – powiedział radny Piasecki.

Radca  Prawny  –  Izabela  Napiecek  przybliżyła  sytuację  jak   sprawa  się 
przedstawia, ponadto poinformowała dlaczego istnieje możliwość  zapłaty przez 
powiat   jeszcze  raz  za  to  samo.  Jeżeli  główny   usługodawca  nie  zapłaci 
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podwykonawcy, wtedy  powiat  może zostać obciążony zapłatą za wykonaną 
usługę , a później będzie mógł  na drodze sądowej  dochodzić swoich roszczeń..

Starosta –Józef Sulikowski wyjaśnił  kwestię dotyczącą tej sprawy, powiedział 
m.in. „ sprawa ta była przedmiotem posiedzenia sesji w miesiącu kwietniu br. 
i  tam dość  szczegółowo była  ona  omawiana,  przypomniał  też  powody dla  , 
których  Komisja  Rewizyjna  miała  zająć  się  sprawą  wyjaśnienia  tej  kwestii, 
ponadto  chcę  przypomnieć  ,  że  Bank  Spółdzielczy  w  Wągrowcu  nie  wnosi 
żadnych roszczeń z tego tytułu”

Michał  Piechocki  -  Wicestarosta  „  po  to  jest  sprawa  w  sądzie  i  niech  sąd 
rozstrzygnie czy będziemy jeszcze raz za to płacić ”.

Starosta  zwrócił  szczególną  uwagę  do  kierowników  jednostek,  o  uważne 
podpisywanie umów z wykonawcami  zadań.  
Przewodniczący Rady Andrzej Bielecki zakończył  dyskusję  .

Od  godz.  16.15  Rada  Powiatu  obradowała  w  17  osobowym  składzie.  Na 
posiedzenie sesji  przybyli radni: Krzysztof Migasiewicz i Marceli Marzyński.

Ad.6

Pan Andrzej Słoma  -  Sekretarz  Komisji Edukacji Kultury Sportu  i Turystyki 
zdał  sprawozdanie  z  działalności  Komisji  w  okresie  między  posiedzeniami. 
Komisja  w  tym  okresie  odbyła  1  posiedzenie,  na  którym  zapoznała  się 
z  informacją  szkół  i  placówek o organizacji  roku szkolnego 2006/2007  oraz 
opiniowała materiały na sesję. Komisja nie wypracowała wniosków. 

Pani  Mirosława  Nowak   –  Przewodnicząca  Komisji  Finansów  Obszarów 
Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu przedstawiła sprawozdanie z działalności 
Komisji  w  okresie  między  sesyjnym.  Komisja  w  tym  okresie  odbyła 
1  posiedzenie,  na  którym  analizowała  materiały  na  sesję  i  wypracowała 
stanowisko  Komisji w sprawie wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2006 
r. Komisja nie wypracowała  wniosków.

Pan  Ryszard  Cieśliński  -  Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa 
i  Komunikacji  zdał  sprawozdanie  z  działalności  Komisji  w  okresie  między 
sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 2 posiedzenia, na których zapoznała 
się  z pracą i stanem bazy Wydziału Komunikacji i Stacji Kontroli i Obsługi 
Pojazdów  Samochodowych  oraz  opiniowała  materiały  na  sesję.  Komisja 
wypracowała wniosek.
 
Pan  Lech  Pluciński  -  Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  Polityki  Społecznej 
i  Rynku  Pracy  zdał  sprawozdanie  z  działalności  Komisji  w  okresie  między 
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sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 2 posiedzenia, na których zapoznała 
się ze sprawozdaniem finansowym  ZOZ za 2005 rok oraz za I półrocze 2006, 
zapoznała się z wykonaniem budżetu powiatu za I półrocze 2006r.i opiniowała 
materiały  na sesję. Komisja nie wypracowała wniosków.

Pan  Jacek  Brzostowski  –  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  zdał 
sprawozdanie  z  działalności  Komisji  w  okresie   między  sesyjnym.  Komisja 
w tym okresie odbyła  2 posiedzenia, na których zapoznała się z wykonaniem 
budżetu  powiatu  za  I  półrocze  2006,  sporządziła  protokół  końcowy badanej 
sprawy dot. obsługi finansowej termomodernizacji ZSP w Gołańczy, zapoznała 
się  z funkcjonowaniem Domu Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze. Komisja 
nie wypracowała wniosków.

Jacek Brzostowski – Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej odczytał dokument 
końcowy  dotyczący  zbadania  sprawy  zawartej  w  piśmie  skierowanym  do 
Przewodniczącego  Rady  Powiatu  Wągrowieckiego  przez  Klub  Radnych 
„Samorządność  Wągrowiecka  2000”  dotyczący  obsługi  finansowej 
termomodernizacji  w  Zespole  Szkół  Ponadgimnazjalnych  w  Gołańczy, 
przedstawił również pismo Starosty Wągrowieckiego i Pani Małgorzaty Osuch 
z  Gołańczy,  w sprawie uwag do dokumentu  końcowego z  przeprowadzonej 
kontroli.   Sporządzony  dokument   wraz  z  załączonymi   pismami  stanowi 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.
 
Radny Marceli Marzyński, zwrócił uwagę na duże uchybienia  kancelaryjne dot. 
obiegu pism i zwrócił się z zapytaniem do p. Starosty czy wobec tego  jeśli są 
osoby winne to jakie z tego tytułu poniosły konsekwencje?

Radny Jerzy Piasecki zwrócił się z zapytaniem do  Starosty jaki jest prawidłowy 
obieg dokumentów w Starostwie?

Radny  Jacek  Brzostowski  stwierdził,  że  nie  powołuje  tu  się  na  zły  obieg 
dokumentów lecz na uchybienia kancelaryjne. 

Starosta Józef Sulikowski wyjaśnił prawidłowy obieg dokumentów , wyjaśnił 
również , iż  sprawa została przez Prokuraturę umorzona ze względu  na małą 
szkodliwość czynu i nie ma straty dla powiatu.  

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady  zamknął dyskusję  i stwierdził, iż 
Rada Powiatu uważa sprawę za zamkniętą.

Ad.7 

Wacław Ptak - Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg  przedstawił  informację 
o  funkcjonowaniu  i  realizacji  zadań  przez  Powiatowy  Zarząd  Dróg 
w Wągrowcu.
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Radny  Andrzej  Słoma   zgłosił  zapytanie,  czy  były  jakieś  rozważania 
i prowadzone działania  na temat  zmniejszenia sieci dróg powiatowych?

Pan  Ptak  wyjaśnił,  że   drogi  powiatowe  ,  których  wiinniśmy   się  pozbyć 
absolutnie  nie  spełniają  wymogów  dróg  powiatowych.  Sieć  dróg  była 
niejednokrotnie analizowana.

Radny  R.Cieślińki  zapytał   o  długość  dróg   w  powiecie  chodzieskim  i  jak 
wygląda zatrudnienie w Zarządzie Dróg w Chodzieży.

Pan  Ptak  wyjaśnił,  że  ilość  etatów  wygląda  podobnie  jak  w  powiecie 
wągrowieckim tyle ,że tam długość dróg powiatowych  oscyluje w granicach 
176 km, natomiast w powiecie wągrowieckim tych dróg mamy 300 km.

Radny L. Pluciński,  zgłosił  zapytanie o analizę prawną dotyczącą ogłoszenia 
procedury przetargowej  na przebudowę ul. Średniej w Wągrowcu.

Dyrektor PZD – „na chwilę obecną  nie został ogłoszony przetarg, po za tym 
czekam na analizę prawną”.

Radny W. Ćwik zgłosił  zapytanie  dot  drogi  powiatowej  na  trasie  Sławica –
Niedźwiedziny  chodzi o oznakowanie tej drogi. 

Dyrektor PZD wyjaśnił, że drogi twarde muszą być oznakowane natomiast drogi 
miękkie takie jak wyżej wspomniana nie muszą.

Michał Piechocki – Wicestarosta wyjaśnił  sytuację jeśli  chodzi o ogłoszenie 
przetargu na  przebudowę ul. Średniej w Wągrowcu. Tutaj głownie jest jeden 
problem, że nie wolno  rozszerzać przetargów, a tu musiałby być podzielony na 
dwa.

Więcej zapytań nie zgłoszono.
Rada powiatu  jednogłośnie 17 za przyjęła powyższą informację.
Informacja  stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad. 8

Danuta  Królczyk  -  Skarbnik  Powiatu  przedstawiła  sprawozdanie   Zarządu 
Powiatu  z  wykonania  budżetu  powiatu  i  realizacji  zadań  rzeczowych  za 
I półrocze 2006 roku.

Nie zgłoszono żadnych zapytań. 
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Tomasz  Kranc-  członek  Komisji  Finansów  przedstawił  stanowisko  Komisji 
Finansów  w  sprawie  wykonania  budżetu  powiatu  za  I  półrocze  2006r. 
Stanowisko stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Sprawozdanie  Zarządu Powiatu z wykonania budżetu powiatu i realizacji zadań 
rzeczowych za   I półrocze 2006 roku  w stosunku głosów 13 za przy 3 głosach 
wstrzymujących  zostało  przyjęte   przez  radę.  /  nieobecni  radni  Irena 
Wojewódzka - Kucz, Józef Sulikowski/.
Sprawozdanie stanowi  załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad 9

Mirosław  Kaczmarczyk  -  p.o.  Kierownika  Wydziału  Oświaty   przedstawił 
informację o stanie szkół ponadgimnazjalnych po rozpoczęciu roku szkolnego 
2006/2007.

Nie zgłoszono żadnych zapytań. 
Przedłożona  informacja  została  przyjęta  przez  radę  jednogłośnie  -  17  za. 
/nieobecna  Irena  Wojewódzka-Kucz/.  Informacja  stanowi  załącznik  nr  7  do 
niniejszego protokołu.

Ad 10

Mirosław  Kaczmarczyk   -  p.o.Kierownika  Wydziału  Oświaty  przedstawił 
projekt uchwały  w sprawie utworzenia Technikum w Damasławku i włączenia 
go do Zespołu Szkól Powszechnych im. Pierwszych Piastów w Damasławku. 

Nie zgłoszono zapytań.
Przystąpiono do głosowania

Uprawnionych do głosowania było 18 radnych przy obecności 17 radnych.
Za  przyjęciem  uchwały  w  sprawie  utworzenia  Technikum  w  Damasławku 
i  włączenia  go  do  Zespołu  Szkól  Powszechnych  im.  Pierwszych  Piastów 
w Damasławku , głosowało : 17 - za, przeciwnych - 0, wstrzymało się   od głosu 
– 0. / nieobecna Irena Wojewódzka-Kucz/

Uchwała  Nr  XLVII/249/2006  Rady  Powiatu  Wągrowieckiego  z  dnia 
27  września  2006  roku  w  sprawie  w  sprawie  utworzenia  Technikum 
w Damasławku  i włączenia go do Zespołu Szkól Powszechnych im. Pierwszych 
Piastów w Damasławku  stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w posiedzeniu.
Po  przerwie  wznowiono  obrady.  Od  godz.  18.30  Rada  obradowała 
w   16 osobowym składzie . Posiedzenie sesji opuściła radna M. Nowak.

11



Ad 11

Wiesław Pierzchlewicz – Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
przedstawił  projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr XLI /216/2006 
Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 29 marca 2006 roku w sprawie określenia 
rodzaju zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych przeznaczonych na te zadania w 2006 roku.

Lech Pluciński - Przewodniczący Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i Rynku 
Pracy przedstawił pozytywne opinie Komisji branżowej oraz Komisji ds. Osób 
Niepełnosprawnych w sprawie podziału środków PFRON.
Nie zgłoszono żadnych zapytań.
Przystąpiono do głosowania

Uprawnionych do głosowania było 18 radnych przy obecności 15 radnych.
Za przyjęciem uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XLI /216/2006 Rady 
Powiatu  Wągrowieckiego  z  dnia  29  marca  2006  roku  w  sprawie  określenia 
rodzaju zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych przeznaczonych na te zadania w 2006 roku głosowało : 15 - 
za,  przeciwnych - 0,  wstrzymało się   od głosu – 0.  /  nieobecni radni  Irena 
Wojewódzka-Kucz, Mirosława Nowak, Józef Sulikowski/.

Uchwała  Nr  XLVII/250/2006  Rady  Powiatu  Wągrowieckiego  z  dnia 
27 września 2006 roku w sprawie  zmiany uchwały Nr XLI /216/2006 Rady 
Powiatu  Wągrowieckiego  z  dnia  29  marca  2006  roku  w  sprawie  określenia 
rodzaju zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych  przeznaczonych  na  te  zadania  w  2006  roku  stanowi 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Ad 12
Stanisław  Przybylski  -  Główny  Księgowy  Zespołu  Opieki  Zdrowotnej 
w Wągrowcu  przedstawił projekt uchwały  w sprawie zatwierdzenia rocznego 
sprawozdania  finansowego  za  2005  rok  Zespołu  Opieki  Zdrowotnej 
w Wągrowcu.
Lech Pluciński - Przewodniczący Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i Rynku 
Pracy przedstawił pozytywną opinię Komisji branżowej  dot. przedstawionego 
projektu uchwały.
Nie zgłoszono żadnych zapytań.
Przystąpiono do głosowania.
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Uprawnionych do głosowania było 18 radnych przy obecności 15 radnych.
Za  przyjęciem  uchwały  w  sprawie    zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania 
finansowego za 2005 rok Zespołu Opieki Zdrowotnej  w Wągrowcu głosowało : 
12 - za, przeciwnych - 0, wstrzymało się   od głosu – 3. / nieobecni radni Irena 
Wojewódzka-Kucz, Mirosława Nowak, Józef Sulikowski/.

Uchwała  Nr  XLVII/251/2006  Rady  Powiatu  Wągrowieckiego  z  dnia 
27  września  2006  roku  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania 
finansowego za 2005 rok Zespołu Opieki Zdrowotnej  w Wągrowcu  stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Ad 13
Michał  Piechocki  -  Wicestarosta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 
zmiany uchwały nr XVII /76/ 2004 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 
marca  2004  roku  w  sprawie  ustalenia  Wieloletniego  Planu  Inwestycyjnego 
Powiatu Wągrowieckiego na lata    2004-2009.
Nie zgłoszono żadnych zapytań.
Przystąpiono do głosowania.
Uprawnionych do głosowania było 18 radnych przy obecności 16 radnych.
Za przyjęciem uchwały w sprawie   zmiany uchwały nr XVII /76/ 2004 Rady 
Powiatu  Wągrowieckiego  z  dnia  30  marca  2004  roku  w  sprawie  ustalenia 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Wągrowieckiego na lata    2004-
2009  głosowało :  16 -  za,  przeciwnych -  0,  wstrzymało się    od głosu – 0. 
/ nieobecni radni Irena Wojewódzka-Kucz, Mirosława Nowak/.

Uchwała  Nr  XLVII/252/2006  Rady  Powiatu  Wągrowieckiego  z  dnia 
27 września 2006 roku  w sprawie  zmiany uchwały nr XVII /76/ 2004 Rady 
Powiatu  Wągrowieckiego  z  dnia  30  marca  2004  roku  w  sprawie  ustalenia 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Wągrowieckiego na lata  2004-
2009 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

Ad 14
Danuta  Królczyk  -  Skarbnik  Powiatu   przedstawiła  projekt  uchwały  Rady 
Powiatu  Wągrowieckiego  w  sprawie  zmiany  uchwały 
nr  XXXVIII/207/2005  z  dnia  28  grudnia  2005  roku  w  sprawie  uchwalenia 
budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2006 rok .

Nie zgłoszono żadnych zapytań.
Przystąpiono do głosowania.

Uprawnionych do głosowania było 18 radnych przy obecności 16 radnych.
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Za  przyjęciem  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XXXVIII/207/2005 
z  dnia  28  grudnia  2005  roku  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  Powiatu 
Wągrowieckiego na 2006 rok głosowało : 13 - za, przeciwnych - 0, wstrzymało 
się od głosu – 3. / nieobecni radni Irena Wojewódzka-Kucz, Mirosława Nowak/.

Uchwała  Nr  XLVII/253/2006  Rady  Powiatu  Wągrowieckiego  z  dnia   27 
września   2006 roku w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/207/2005  z dnia 
28 grudnia 2005 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego 
na 2006 rok stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

Ad 15
Danuta Królczyk - Skarbnik Powiatu  przedstawiła projekt uchwały  w sprawie 
trybu prac nad projektem uchwały budżetowej.

Radny Lech Pluciński  zgłosił  uwagę do projektu uchwały dot.  zapisu w § 6 
i §7  w sprawie  terminów prac na  projektem budżetu.
Rada w wyniku głosowania nie przyjęła  zgłoszonych uwag.

Więcej  uwag nie zgłoszono.
Przystąpiono do głosowania.

Uprawnionych do głosowania było 18 radnych przy obecności 16 radnych.
Za  przyjęciem  uchwały  w  sprawie  trybu  prac  nad  projektem  uchwały 
budżetowej głosowało : 12 - za, przeciwnych - 0, wstrzymało się od głosu – 4. 
/ nieobecni radni Irena Wojewódzka-Kucz, Mirosława Nowak/.

Uchwała  Nr  XLVII  /254/2006  Rady  Powiatu  Wągrowieckiego  z  dnia   27 
września   2006 roku w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 
stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.
     
Ad 16

Michał  Piechocki  –  Wicestarosta  zreferował   projekt  uchwały  w  sprawie 
przyjęcia  „Regulaminu  przyznawania  i  przekazywania  w  roku  szkolnym 
2006/2007 stypendiów na   wyrównywanie szans edukacyjnych dla  uczniów 
szkół   ponadgimnazjalnych umożliwiając uzyskanie świadectwa dojrzałości w 
Powiecie  Wągrowieckim”  oraz   „Regulaminu  przyznawania  przekazywania 
stypendiów  na  wyrównywanie  szans  edukacyjnych  w  roku  akademickim 
2006/2007  dla  studentów   zameldowanych  na  stałe  na  terenie  Powiatu 
Wągrowieckiego”.

Nie zgłoszono zapytań.
Przystąpiono do głosowania
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Uprawnionych do głosowania było 18 radnych przy obecności 16 radnych.
Za  przyjęciem  uchwały  w  sprawie   przyjęcia  „Regulaminu  przyznawania 
i przekazywania w roku szkolnym 2006/2007 stypendiów na   wyrównywanie 
szans  edukacyjnych  dla  uczniów  szkół    ponadgimnazjalnych  umożliwiając 
uzyskanie  świadectwa  dojrzałości  w  Powiecie  Wągrowieckim”  oraz 
„Regulaminu przyznawania przekazywania stypendiów na wyrównywanie szans 
edukacyjnych w roku akademickim 2006/2007 dla studentów  zameldowanych 
na stałe na terenie Powiatu Wągrowieckiego” głosowało : 16 - za, przeciwnych - 
0,  wstrzymało  się  od  głosu  –  0.  /  nieobecni  radni  Irena  Wojewódzka-Kucz, 
Mirosława Nowak/.

Uchwała  Nr  XLVII/254/2006  Rady  Powiatu  Wągrowieckiego  z  dnia 
27  września  2006  roku  w  sprawie  przyjęcia  „Regulaminu  przyznawania  i 
przekazywania w roku szkolnym 2006/2007 stypendiów na   wyrównywanie 
szans  edukacyjnych  dla  uczniów  szkół    ponadgimnazjalnych  umożliwiając 
uzyskanie  świadectwa  dojrzałości  w  Powiecie  Wągrowieckim”  oraz 
„Regulaminu przyznawania przekazywania stypendiów na wyrównywanie szans 
edukacyjnych w roku akademickim 2006/2007 dla studentów  zameldowanych 
na  stałe  na  terenie  Powiatu  Wągrowieckiego”  stanowi  załącznik  nr  14  do 
niniejszego protokołu.

Ad 17

Andrzej Bielecki - Przewodniczący Rady Powiatu  przedstawił projekt uchwały 
w  sprawie  przyjęcia  od  Wojewody  wielkopolskiego  zadania  z  zakresu 
administracji rządowej.

Nie zgłoszono żadnych zapytań.
Przystąpiono do głosowania.

Uprawnionych do głosowania było 18 radnych przy obecności 16 radnych.
Za  przyjęciem uchwały  w  sprawie  przyjęcia  od  Wojewody  wielkopolskiego 
zadania z zakresu administracji rządowej głosowało : 16 - za, przeciwnych - 0, 
wstrzymało  się  od  głosu  –0./  nieobecni  radni  Irena  Wojewódzka-Kucz, 
Mirosława Nowak/.

Uchwała  Nr  XLVII  /256/2006  Rady  Powiatu  Wągrowieckiego  z  dnia   27 
września    2006  roku  w  sprawie  przyjęcia  od  Wojewody  wielkopolskiego 
zadania z zakresu administracji rządowej stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 
protokołu.
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Ad  18

Nie zgłoszono żadnych interpelacji i zapytań.

Ad 19

Nie zgłoszono żadnych  wniosków i oświadczeń.

Ad 20

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Powiatu 
Wągrowieckiego zamknął obrady XLVII Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego.

           Protokolantka

_________________________                         
        / Mariola Substyk /

        Sekretarz  Rady                                                Przewodniczący
Powiatu Wągrowieckiego                            Rady Powiatu Wągrowieckiego

 ________________________                     _________________________
     / Wojciech Ćwik /                                              / Andrzej Bielecki / 
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